
 

 

Folketingets Sundheds- og Ældreudvalg har den 28. april 2016 stillet følgende 

spørgsmål nr. 535 (Alm. del) til sundheds- og ældreministeren, som hermed besvares. 

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Peder Hvelplund (EL).  

 

Spørgsmål nr. 535:  
”Mener ministeren, at de udmøntede midler fra finansloven for 2016 til fødegangene 
har medvirket til at forbedre vilkår og faglighed for ansatte og fødende på de danske 
fødegange?” 

 

Svar: 

Jeg kan oplyse, at ministeriet til efteråret 2016 vil bede regionerne om en statusrede-

gørelse for brug af de midler, der i henhold til finansloven for 2016 er udmøntet til en 

styrket indsats på hospitalernes fødeafdelinger.   

 

Jeg kan desuden henvise til mit svar på SUU alm. del spørgsmål nr. 532, hvori Danske 

Regioner oplyser, at ”midlerne er under udmøntning og effekten dermed ikke synlig 

endnu”.  

 

 

 

Med venlig hilsen 
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